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1. Formalia 

Frånvarande mötesdeltagare som ej anmält förhinder.  
Shrams Jorjani, PAS Medieteknik 120.  
Föregående mötesprotokoll, inga anmärkningar. 
GA har inte bokat bord för avslutningslunch p g a att gru-gruppens sekreterare inte varit 
tillräckligt tydlig vilka förpliktelser förutom grundutbildningsansvaret som åligger  GA. 

 
2. Information och anmälningar 

- Utbildningsplaner alla program inom skolan  
Punkten flyttas fram i väntan på Helena Hedman (programhandläggare) som skall närvara vid 
genomgången av dessa.  
- Kursplaner 
Skolan måste besluta om kursplaner för varje kurs på skolan. Kursplanemall finns framtagen och 
skall följas i görligaste mån. Examinationsformen måste framgå i texten. 
En viss raljans emot denna onödiga byråkrati kan skönjas varför undertecknad byråkrat framhåller 
att dokumentet fyller en viktig funktion. T ex i de fall då disciplinnämnden behöver en fastställd 
kursplan att hänvisa till då studerande i flera fall har klarat sig från disciplinära påföljder p g a att 
ingen kursplan fastställts på korrekt vis. Gru-gruppen rekommenderar enhälligt att godkänna 
samliga kursplaner, med tanke på den höga kvalitet som våra kursbeskrivningar har. 
- Kansliet omorganiseras 
Helene Gester fick under våren i uppdrag att göra en översyn av utbildningsadministrationen 
inom skolan. Denna översyn kommer bl a att leda till att kansliet som nu är gemensamt med 
Skolan för Teknikvetenskap kommer att delas. CSC-skolan får ett eget kansli som tillsammans 
med övrig utbildningsadministrativ personal inom skolan kommer att utgöra en egen 
utbildningsadministrativ grupp med en enda arbetsledare. Tjänsten är inte utlyst eftersom ingen 
utifrån kan anta tjänsten då uppfattningen är att alltför mycket kunskap om skolan erfordras, en 
internrekrytering är att vänta. 
Helene Gester kommer till och med årsskiftet att ansvara för kanslidelen av gruppen och från 
årsskiftet att helt arbeta för SCI-skolan   
- GA i höst, Olle Bälter kommer att vara pappaledig i höst fr o m 15/10  2007–15/1 2008, vikarie 
är Ninni Carlsund. 
 

3. Östeuropéer – hur öka rekryteringen? 
Anders Eriksson efterlyser idéer angående ovanstående. Satsningen på östeuropa beror på att en 
eventuell avgiftsbeläggning för icke-européer gör att vi förmodligen måste öka rekryteringen inom 
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Europa för att bibehålla söktrycket till mastersprogrammen. 
 

4. Andel externa lärare på våra kurser 
Skolchefen vill ha gru-gruppens synpunkter. Bemanning bör först göras med befintlig lärarstab, 
förutom i de fall där externa lärare behövs p g a specialistkompetens. Detta bör kunna avgöras av 
kursgivande enhet. Fokus bör ligga på kvalitén. Generellt får kurser givna av externa lärare sämre 
betyg på utvärderingar, möjlig orsak att de ger kursen utan sammanhang i program eller ur KTH-
perspektiv.  
Slutsatsen är att det inte går att säga generellt om vad som är en lämplig andel externa lärare, men 
att kursutvärderingarna fungerar som ett verktyg för att bedöma detta. 
 

5. Mötestider hösten 2007 
29 augusti kl 13.15 – 15.00 
9 oktober kl 9.15 – 11.00 
28 november kl 9.15 – 11.00 (läro- och timplaner fastställs) 
 

6. Studenterna (stående punkt) 
Inga frågor. 

 
7. Utbildningsplaner alla program inom skolan 

GA har hittat några generella saker som måste synkas:  
angivet undervisningsspråk - undervisningsspråket de första tre åren är i huvudsak svenska, 
engelsk litteratur är dock vanlig. Kurserna under de två avslutande åren ges antingen på svenska 
eller engelska. Vilket språk en kurs ges på anges i studiehandboken. 
läsårsindelningen anges för detaljerat,  
inriktningar bör påtalas att de inte är garanterat att de ges, 
poängen ska benämnas "ECTS credits" och inget annat, 
texten bör genomgående hänvisa till studenten i tredje persontilltalet, 
poängantal anges till 0,5 - inga andra decimaler, 
institutionsbegreppet måste bort, 
i D-programmet är examensmålen för 270-poängs examen är identiska med 300-poängsexamen, 
(Stefan Arnborg ger input till Helena om detta) 
rubriken ’Färdigheter och förmågor’ tycks ha fallit bort i Medieteknikprogrammets 
utbildningsplan, 
tentamensperiodernas definition tas bort,  
onödig detaljinfo bör tas bort, 
Olle o Viggo ger mer detaljinfo till Helena. 
Beslut om utbildningsplanerna fattas av skolstyrelsen vid första mötet till hösten. 
 

8. Övriga frågor 
Stefan Arnborg – för programstudenter på Datateknik gäller att antagna i det gamla systemet som 
vill ha en ny 300hp examen måste uppfylla det nya utbildningsmålen om hållbar utveckling och 
etik. Den studerande får i sin ansökan om ny examen ange vilka kurser han/hon läst som anses 
uppfylla de två områdena. PA gör sedan bedömning på individnivå. 
Thomas Sjöland – i Kista kommer ett studentcentrum att inrättas fr o m vecka 37 i Forumhuset.   
All utbildningsadministration, kuratorer, studivägledning etc förläggs till centrat. Vidare anses att 
man har för många masterprogram idag.  Man vill ha färre ingångar med fler utgångar. En 
utredning pågår som ser över detta. Det nya etikmomentet på en poäng i Indakursen kan läsas 
som en separat kurs. 
 
Mötet avslutas och GA bjuder ändå hugade deltagare på lunch och önskar i övrigt en trevlig 
semester! 

 
 

Vid anteckningarna 
Helene Gester 


